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RIA inzake het Baafje, 19 mei 2025



2025 
• Investeringen door gemeente: mooi resultaat, dank!
• Techniek lijkt mee te werken… 
• Vliegende start qua bezoekers, proces kaart verkoop blijft wel issue
• Openingstijden aangepast: samen zoeken naar optimum
• Activiteitenkalender gevuld
• Vierkoppig bestuur
• 100+ vrijwilligers die intensief bijdragen aan exploitatie
• Martijn en Marloes die Baafje een huiskamer hebben gegeven
• Kortere lijnen tussen de partijen



Eerste reactie op notitie 
• Blij met ervaren adviseur
• Fijn dat er overzicht komt
• Realistisch over het tijdspad
• Blij met het weergegeven bestuurlijk en politiek commitment
• Geeft oplossingsrichtingen
• Vraagtekens bij de noodzaak aan te besteden: kan dat niet anders? En 

wat is netto risico dat niet te doen?
• Gemeente zal als eigenaar moeten optreden: laat je helpen door ‘het 

dorp’, vorm een ‘driehoek’, stel eisen en kaders, meet en evalueer
• Belangrijk in 2025 koers af te hebben, met oog op de jaren daarna



Insteek stichting
Drie grote factoren van invloed:

• Betere exploitatie van het terrein
• Meer inkomsten, minder gemeentelijke bijdragen

• Meer bezoekers
• Meer inkomsten, minder gemeentelijke bijdragen

• Passende investeringen
• Minder afschrijvingslasten, minder kapitaal

Op alle drie terreinen kan de Stichting een bijdrage leveren!



Heiloo: partijen versterken elkaar



Afsluitend: ‘schoolpleineffect’
• Heiloo staat achter het Baafje
• Veel lokale kennis: ondernemers, vrijwilligers, bieden zich zelf aan
• Op het ‘schoolplein’ worden de zaken in het dorp geregeld
• Zelf doen geeft eigenaarschap: ‘het zwembad is van ons!’ 


